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Kis Marcell 

Elnöki bemutatkozás és motiváció 

 1995. június 2-án születtem Cegléden. Tanulmányaimat szülővárosomban végeztem, 

és 2015 májusában érettségiztem le a Ceglédi Kossuth Lajos Gimnáziumban, majd ezt 

követően nyertem felvételt Eötvös Loránd Tudományegyetemre, és lettem a 

Bölcsészettudományi kar magyar szakos hallgatója. 2015 őszén költöztem be az Ajtósi Dürer 

sori Kollégiumba, ami azóta második otthonommá vált. 

 Már gólyaként megtetszett a helyi Diákbizottság munkája, hogyan segítik a kollégium 

lakóit, és hogyan vezényelnek le egy-egy rendezvényt. Utóbbi azért is volt szimpatikus 

számomra, mert már középiskolás éveim alatt is szerettem részt venni az egyes gimnáziumi 

rendezvények lebonyolításában, de volt lehetőségem városi szinten is koncertet szervezni. Ezt 

követően folyamatosan érdeklődtem a Diákbizottságnál, hogyan lehetséges tagja lenni a 

szervezetnek, ők ajánlották nekem a meghirdetett utánpótlásképzést, amire jelentkeztem is.  

 2015 októberében Áldorfai Gergő diákbizottsági elnök felkért engem, hogy legyek 

tagja a Diákbizottságnak, amit szívesen el is fogadtam. Kezdetben a sport-, később pedig a 

kulturális referensi tisztséget töltöttem be. A 2015/2016-os tanévben folyamatosan 

segédkeztem a kollégiumi rendezvények lebonyolításában és megszervezésében, mint például 

a teaházak, a forralt boros est, a farsangi mulatság, illetve 2016 elejétől kezdődően minden 

hétvégére filmklubot szerveztem. 2016 áprilisában pedig részt vettem a 2016-os Ajtósi Napok 

megszervezésében és lebonyolításában is. 

 2016. júniusában az a megtiszteltetés ért, hogy Fekete Flóra, a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat (KolHÖK) elnöke felkért engem, hogy csatlakozzak csapatához és legyek 

tagja az elnökségének, mint kulturális referense, ami óriási megtiszteltetés volt számomra. 

Ugyanakkor a 2016/2017-es tanévben is folytattam diákbizottsági munkálataimat, de már 

gazdasági referensként. A KolHÖK elnökségi tagjaként további tapasztalatokra tudtam szert 

tenni, amiket a későbbiekben szeretnék hasznosítani. 

 2017 májusában Áldorfai Gergő lemondott diákbizottsági elnöki tisztségéről. Az azt 

követő választásokon indultam el először a csapatommal, melyen meg is választottak az 

Ajtósi Dürer sori Kollégium diákbizottsági elnökének. 

 Az ezt követő nehéz időszak - a nyári felújítások miatti kényszerű kiköltözés - 

rengeteg akadályt állított elénk, melyekkel, úgy gondolom, sikeresen meg tudtunk birkózni, és 

a felmerült problémákat is orvosolni tudtuk.  
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 Mindezekből kiindulva szeretnék csapatommal ismét nekivágni a választásoknak, 

hogy az elkövetkezendő egy évben is együtt, közösen nyújtsunk számotokra biztos pontot a 

kollégiumi élet során.   

  

 

Diákbizottság 

 A diákbizottságba felkértem alelnöknek, valamint gazdasági referensnek Fehér 

Andrást, titkári és kulturális referensnek Lengyel Angelikát, kommunikációs referensnek 

Kertész Ákost, külügyi és sportreferensnek Szijj Rékát, utánpótlásképzésért felelős 

referensnek Horváth Szandrát, valamint pályázatokért felelős referensnek Mráz Rebeka 

Esztert.  

 

Tisztségviselők bemutatkozása 

Fehér András 

alelnök, gazdasági referens 

Fehér András vagyok, Győrből érkeztem és az ELTE Társadalomtudományi Karára 

járok, szociális munka szakra. Fontosnak tartom kiemelni, hogy nagyon szeretem azt, amit 

tanulok. 

Az iskola mellett 4 évig végeztem önkéntes munkát a helyi idősek otthonában. 

Nagyon szerettem ott lenni és úgy éreztem, tényleg valami hasznos dolgot viszek véghez. 

Amikor érettségiztem és ott kellett hagynom őket, egy fényképpel leptek meg, amin sok 

gondozó és gondozott rajta van, akikkel megbarátkoztam. Kolompáron is jártam, ahol a vörös 

iszap katasztrófa áldozatain segítettünk, egy egyetemi csapat szervezésével.  

Már kisiskolás korom óta szeretnék, valamilyen diáktestületnek a részese lenni, ezért 

amikor idekerültem, minden lehetőséget kihasználtam, hogy közelebb kerüljek a DB-hez. 

Szerencsémre, a jó csapatnak hála, hamar el is indult egy Utánpótlásképzés (később UPK), 

amelybe bekerültem. Az UPK végére nem volt kérdés számomra, én ehhez a közösséghez 

akarok tartozni. Vidám hangulat, segítőkész tagok. Fontosnak tartom az érdekképviseletet, 

főleg, ha a lakóhelyemért - ami jelen esetben a kollégium - végezhetem. Szeretek a közösség 

érdekében tevékenykedni, hogy valami jobb és mindenki számára kedvezőbb legyen.  

Alelnökként továbbra is szeretném támogatni a DB munkáját, kisebb projekteket 

elindítani. A KSZK dolgozóival, a nevelőkkel, a szintképviselőkkel egy hatékony 

munkakapcsolatot alakítottam ki, szeretném, ha ez a jövőben is megmaradna. Sok olyan 
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dolgok van még a kollégiumukban, amit sokkal gördülékenyebbé és hatékonyabbá lehet tenni, 

én szeretném, ha a legtöbb alul látható célt el tudnám érni. Továbbra is kérek mindenkit, hogy 

bizalommal forduljon hozzám, ha bármilyen segítségre van szüksége. 

Kérlek szavazaitokkal támogassátok munkánkat! 

 

Jövőbeli tervek: 

 kulturális munkacsoportban való aktív részvétel 

 kommunikációs csatornák minőségi fejlesztése 

 események erőteljesebb, sikeresebb hirdetése 

 hagyományok megőrzése 

 Hallgatók érdekeinek széleskörű képviselete 

 Diákbizottság munkájának minőségi javítása, fejlődés, fejlesztés 

 programok tartalmának bővítése, arculatok kialakítása 

 Hallgatók bevonása a diákbizottság életébe 

 öntevékeny klubok létrehozás 

 

Lengyel Angelika 

titkári és kulturális referens 

 Lengyel Angelika vagyok, a Nógrád megyei Kisbágyonból jöttem. Másod éves 

szociális munka szakos hallgató vagyok a TáTK-n. Szakomból adódóan szeretek segíteni 

másoknak és azért lettem diákbizottsági tag, hogy a velem együtt lakó hallgatóknak is a 

segítségére lehessek. 

 Ugyan, itt ez az első évem diákbizottsági tagként, de a feladat nem teljesen új 

számomra, ugyanis már általános iskolában is tagja voltam a diákönkormányzatnak, ahol 

különböző programokat szerveztünk diáktársaink számára.  

 Kulturális referensként szeretnék minél jobb rendezvényeket szervezni számotokra, 

hogy a kollégiumban eltöltött éveitek felejthetetlenek legyenek számotokra. Az a szerencse 

ért, hogy ennek megvalósításában segítségemre lesz egy rendezvényszervezői munkacsoport, 

akikkel közösen dolgozzuk ki a rendezvények részleteit. 

 

 

 



5 
 

 

Kertész Ákos 

kommunikációs referens 

 Kertész Ákos vagyok Miskolcról és most kezdtem a második évem magyar szakon, 

filelmélet és filmtörténet minorral és az ELTEátrum színjátszó társulat tagja. Valamint a 

megalakulásra még váró kollégiumi filmes és dráma csoport „vezetője“. 

 A Hámori Waldorf iskolában fejeztem be gimnáziumi tanulmányaimat, itt volt 

szerencsém megtapasztalni, hogy milyen egy jó közösség tagjának lenni. A diákbizottságba 

kerülésemkor láttam meg, hogy milyen kiváló lehetőségek is rejlenek benne: egy közösségnek 

nem csak a tagjának lenni, de annak működését és annak tagjainak segítése sokkal fontosabb 

számomra. Így szeretném a jövőben is ezt csinálni, hogy későbbiekben még jobb legyek 

benne, és így a közösséghez is többet tudjak hozzáadni. 

 

Jövőbeli tervek: 

 nyitott oda-vissza kommunikáció, mely ösztönzi a hallgatókat ezek használatára, így 

bármi probléma a lehető leggyorsabban oldódhat meg 

 a gyors és lehető legszélesebb körű informálás a kollégiumban lévő történésekről 

 az események informatív, ám szórakoztató hirdetése 

 

Szijj Réka 

sport- és külügyekért felelős referens 

 Szijj Réka vagyok, ez a negyedik évem az ELTE tanárszakon és az Ajtósi 

kollégiumban egyaránt. Tatáról jöttem, ahol az Eötvös József Gimnáziumban végeztem 

gimnáziumi tanulmányaimat. Mindig is szerettem a közösségi életben részt venni, akár 

osztálykirándulás szervezéséről volt szó vagy egy buliról. Ez a társaság kedvelő énem nem 

hagyott el az egyetemi éveim alatt sem, úgyhogy már az első szemeszteremtől kezdve 

diákbizottsági tag vagyok. Ennek köszönhetően sok új tapasztalatot és tudást szereztem, amit 

majd a jövőben is kamatoztathatok. Ezek az képességek és élmények, amiket valószínűleg 

nem éltem volna át, ha nem vágok bele a „débézésbe”, azok, ami miatt szeretem csinálni a 

hallgatói érdekképviseletét.  

 Sportreferensként az elkövetkező időszakban a fő célom, hogy a lehető legtöbbet 

kihozzam a lehetőségeinkből. Minél több kollégistát szeretnék bevonni a sportéletbe akár 

oktatóként akár résztvevőként. Hiszen, sportolni is jobb csoportosan, főleg, ha el se kell 
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menni úgymond otthonról. Kérdőíven keresztül jelentkezhetnek majd azok, akik úgy érzik 

szívesen tartanának kis csoportos edzéseket (aerobik, jóga, tánc, etc.) és így aki egyedül nem 

sportolna, közösségben kipróbálhat új dolgokat. 

 Külügyi referensként pedig az Erasmus, illetve más programokkal érkezett hallgatók 

minél inkábbi bevonását szeretném elérni a kollégium életébe. Emellett abban segíteni nekik, 

hogy legyen kihez fordulniuk a problémáikkal, kéréseikkel, kérdéseikkel. Már a számukra 

külön, angol nyelven, kiküldött általános tájékoztatóval elindultunk ennek a megvalósítása 

felé. A jövőben külön csoportjuk lesz, levelezési listájuk, illetve a főbb eseményeknél 

mindenhol megtalálható lesz egy angol nyelvű tájékoztató. 

 

Horváth Szandra 

utánpótlásképzésért felelős referens 

 Horváth Szandra Viktória vagyok, Zalaegerszegről jöttem és negyedéves osztatlan 

tanár szakos hallgatóként történelmet és angol nyelvet tanulok az ELTE-n. Szakomból 

adódóan szeretek gyerekekkel foglalkozni, azonban minden korosztállyal jól meg tudom 

értetni magam. Gimnáziumi éveim alatt is a helyi diákbizottság tagja voltam, aktívan részt 

vettem a közösség építésében és a rendezvények szervezésében. A tanári táborban, már 

másodévesként szervezőként kerültem, és segítettem a játékos feladatok levezetését.  

 A kollégiumunk köreiben is szerettem volna próbára tenni tapasztalataimat, ezért 

jelentkeztem először az utánpótlásképzés keretében csoportvezetőnek. Már ekkor lehetőségem 

nyílt a diákbizottság munkáját is nyomon követni, így később még nagyobb lelkesedéssel 

jelentkeztem DB tagnak.  

 Utánpótlásképzésért felelős referensként fontosnak tartom a gólyák és minden 

érdeklődő számára a diákbizottság és a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat működésének 

részletes bemutatását, minél színesebb módon. Nemcsak az érdeklődés felkeltése a célom, 

hanem átadni azt az életérzést, hogy milyen egy ilyen csapat tagjának lenni, és részt venni a 

rendezvények és más munkafolyamatok levezénylésében. A képzés alatt a résztvevők a 

hatékony csapatmunka minden előnyét megismerhetik, hogy milyen számítani a többi tagra, 

és együtt közösen valami jobbat alkotni, melyet a hallgatótársainkért kitűzött céljainkért 

valósítunk meg. Remélem, a jövőben is tudom segíteni az utánpótlásképzést, és minél több 

embert tudunk bevonni, hogy a későbbiekben akár a diákbizottság sorait erősítsék.  

 

Jövőbeli tervek: 
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 minél több embert bevonni az utánpótlásképzésbe, a helyi és közös alkalmak során is 

 lehetőséget biztosítani, akár közös programok során, hogy más kollégiumok gólyáit is 

megismerhessék a résztvevők, így új kapcsolatokra tehetnek szert, mely jól jöhet 

későbbi, diákbizottsági tagként végzett munkáikban, vagy egyetemi tanulmányaik 

során is 

 helyi alkalmak minél színesebbé tétele, a csoportvezetőkkel karöltve, hogy minél jobb 

közösség alakulhasson ki helyi és később összkollégiumi szinten is 

 diákbizottság munkájának bemutatása a résztvevők számára, minél érdekesebb és 

játékosabb formában 

 

Mráz Rebeka Eszter 

pályázatokért felelős referens 

 A Békés megyei Gyulán születtem, 13 évig éltem Mezőkovácsházán, majd a 

gimnáziumi éveimet a kaposvári Táncsincs Mihály Gimnázium angol szakán töltöttem el. 

2013-ban nyertem felvételt az ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Karára, ahol 2016-ban 

szereztem BA diplomát. Szakdolgozatomban a számítógépes játékosokkal kapcsolatos 

sztereotípiákkal, valamint a balett-táncosok testsémájával kapcsolatos kutatási eredményeimet 

publikáltam. Szabadidőmben kreatív jelmeztervezéssel, versírással foglalkozom, 10 évig 

jazzbalettoztam. 

 Jelenleg másodéves hallgató vagyok az ELTE PPK Társadalom-és 

Szervezetpszichológia mesterszakán, januártól felvételt nyertem Hollandiába, a Tilbourgi 

Egyetemre, ezt követően fejezem be itthon a szakdolgozatomat, melyet a párválasztás 

evolúciós pszichológiájának témakörében írok. Szakmai gyakorlatomat a NAV Képzési, 

Egészségügyi és Kulturális Intézetében végzem. 

 Az Ajtósi Dürer Sori Kollégiumban így jelenleg kilencedik félévemet töltöm, nyaranta 

is a kollégium lakója voltam, így határozottan állíthatom, hogy a kollégiumban nem csak 

laktam, hanem éltem is – rengeteg barátságot kötöttem, és pozitív élménnyel gazdagodtam az 

itt töltött éveim során.  

 A Diákbizottságban harmadik éve vagyok pályázati referens. Ebben az időszakban 

kulturális-és sportrendezvényekre pályáztam meg kari ösztöndíjakat, melyekből többek között 

városligeti korcsolyázást, Artmozi-látogatást szerveztünk a hallgatóknak, míg a legnagyobb 

összeg a kollégium egyik évente megrendezendő rendezvényére, az Ajtósi Napokra, 

pontosabban az ott fellépő zenekarok hangosítási költségeinek fedezésére lett megpályázva. 
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 Az elkövetkező időszakban kari kulturális-és sportpályázatokon keresztül próbálok 

támogatást szerezni a kollégiumi rendezvények további támogatására, a téli időszakban 

mindenképp szeretnénk egy közös városligeti korcsolyázást szervezni a kollégium 

hallgatóinak, a tavaszi időszakban pedig (amennyiben külföldi tanulmányaim engedik), 

további kollégiumi rendezvények szervezésével kapcsolatos anyagi támogatás 

megpályázásával próbálok hozzájárulni ahhoz, hogy az itt élő hallgatók minél tartalmasabb 

élményekben részesüljenek. 

 

Szakmai program 

 

Kommunikációs "reformok" 

 Kommunikálni sosem lehet elég jól. Vagyis lehetne, ezért is került bele ismét az egyik 

legfontosabb terveink közé, hogy az Intézményi oldal (ELTE Kollégiumi Szolgáltató 

Központ, Műszaki Főigazgatóság) valamint köztünk, Kollégisták között létre jöjjön egy 

kellően kommunikatív állapot, azaz mindenről időben értesüljünk. 

 Ha valamelyest lassan is, szerencsére jó irányba halad terveink ezen része, ugyanakkor 

leginkább az egyes műszaki vagy egyéb munkálatokkal kapcsolatos információk a mai napig 

elcsúsznak. Ezt a közeljövőben veletek és a Gondnoksággal együttműködve szeretnénk 

mihamarabb kiküszöbölni.   

 

Új bútorok, régi álmok 

 Szeptemberre harminc szobában történt teljes bútorcsere; új ágyak, polcok, íróasztalok 

és szekrények érkeztek. Ez a csere-hullám a félév végéig minden szobában meg fog történni, 

és melynek zökkenőmentes lebonyolítására nagy hangsúlyt szeretnénk fektetni, ezért azon 

leszünk, hogy a Gondnoksággal közösen kidolgozzuk a cserék leszervezését. 

 

Utószó 

 A fentebb említettek csupán a főbb céljaink, amikre szeretnék a legnagyobb hangsúlyt 

fektetni. Mindezek mellett azonban rengeteg más tervvel is készülünk, melyek közt szerepel 

egy olyan szervezeti arculat megvalósítása is, melyhez szeretnénk, ha bizalommal fordulnátok 
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a későbbiekben, akár a kollégiumi felvételivel kapcsolatban, akár más, kollégiumi dologgal 

kapcsolatban.  

 Az elkövetkezendő időszak bizonyára számos kihívást fog magával hozni, de úgy 

gondoljuk, hogy mindezekkel a kihívásokkal a csapat képes lesz megbirkózni.   

 

Budapest, 2017. október 13.  

 

 

 

 

 ........................................................   ........................................................    

    Kis Marcell              Fehér András 

     Elnökjelölt             Alelnökjelölt  

 


